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رسالة لكل شيعي لطم صدره بالسيوف في عاشوراء : " كيف نحزن
على ذبح الحسين ؟! | د . حازم شومان

حازم شومان

الحسين نفسه سيدنا علي ابن ابي طالب افضل عند الله من الحسين ابن علي من الحسين ابنه وعلي ابن ابي طالب مات شهيد مزلوم
رضي الله عنه وارضاه هل سيدنا علي ابن ابي طالب لما قتل شهيد؟ سيدنا الحسين نفسه اللي انت وانت بتعمله كده في عاشوراء

وبتلطمه وبتضربوا جسمكم - 00:00:00
وبيسيل الدم منكم قدام شاشات العالم كله. هل الحسين ابن علي عمل كده عشان ابوه سيدنا علي وهو افضل منه؟ هل يا جماعة هل

في حد من الانبياء سيدنا يحيى زبح ادبح راسه اتفصلت عن جسمه. شهيد في سبيل الله بسبب الدعوة الى الله - 00:00:20
هل سيدنا عيسى عمل كده لما سيدنا يحيى ذبح؟ بل سيدنا زكريا نشر بالمنشار وكان نجار. المنشار اللي خدم به المجتمع هو بيدعو

الى الله نشر بالمنشار. هل سيدنا عيسى وكان عايش في الوقت ده عمل كده ؟ احنا اهل السنة احنا السنة - 00:00:38
حزانة على ذبح الحسين وقتل الحسين دي من اعظم مصائب الامة. حزانة على قتل الحسين حزن لا يقل عن حزنكم على قتل

الحسين احنا كمان حزانا على قتل الحسين بن علي. حزن قلوبنا مشروخة. قلوبنا متقطعة من جوة حزن على مقتل سيد شباب اهل -
00:00:58

الجنة وسبت رسول الله صلى الله عليه وسلم. ولكن حزننا حزن سني. احنا لما بنحزن بنحزن على السنة. ولما بنفرح بنفرح على السنة.
ولما بنعبد اقبض على السنة فلازم الحزن بتاعنا يبقى زي حزن رسول الله صلى الله عليه وسلم. وحزن الانبياء عشان عشان الحزن ده

يقربنا من ربنا مش يبعدنا عن ربنا - 00:01:18
سبحانه وتعالى قضية مهمة جدا انا عايز اسألك وعايز اسألك هو انت لما العالم كله يشوف الدم اللي سال من كل الشيعة في يوم

عاشوراء. هل العالم هيحب الاسلام؟ ولا العالم هيخاف من الاسلام؟ ويحس ان هو - 00:01:38
تصرفات غير عقلانية. ويحس انه مرعوب من الدموية بتاعة المسلمين. هل هزه الافعال واحياء الحسينيات في يوم عاشوراء اللطم

والدم اللي بيسيل ده هل ده هيحبب العالم في الاسلام؟ هل ده هيحبب الكفار والاوروبيين والاوروبيات والغرب هل - 00:01:55
ازاي يحببهم في الاسلام ولا يخوفهم من الاسلام؟ هل انتم كده بتحببوا الناس في دين الله؟ ولا بتصدوا الناس عن دين الله النقطة

التانية الرواديد المنشدين بتوع الاحتفاليات الشيعة او عزاء الشيعة يوم عاشوراء ولطمهم على الحسين - 00:02:15
اللي بيغنوا بقى وبينشدوا في اليوم ده. ويقعدوا يلعنوا في الصحابة. ويلعنوا في ابو بكر وعمر. ويسبوا في اصحاب النبي عليه الصلاة
والسلام. هل وانت اسمع سب من ويسب في اصحاب النبي عليه الصلاة والسلام. هل وانت بتسمع سب الصحابة ما فتحتش المصحف

00:02:33 -
ما شفتش ربنا كم مرة كرمهم؟ ما شفتش ربنا وهو بيقول على ابو بكر وعمر والصحابة لقد رضي الله عن المؤمنين اذ يبايعونك تحت

الشر فعلم ما في قلوبهم فانزل السكينة عليهم واثابهم فتحا قريبا. لقد رضي الله كان ابو بكر وعمر في اللحظة دي بيبايعوا النبي تحت
الشجرة - 00:02:50

وربنا نزل فيهم القرآن. ما قراتيش وفتحت المصحف ولقيت ربنا بيقول في سورة الفتح سبحانه وتعالى عز من قائل محمد رسول الله
الذين معه اشداء على الكفار رحماء بينهم. تراهم ركعا سجدا يبتغون فضلا من الله ورضوانا. سيماهم في وجوههم من اثر السجود -
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00:03:10
ذلك مثلهم في التوراة ومثلهم في الانجيل. ربنا اتكلم عن ابو بكر وعمر انه بشر بهم في التوراة والانجيل زي الانبياء. زي النبي محمد

عليه الصلاة والسلام وانه راضي عنهم. ما قرأتيش - 00:03:30
في القرآن والسابقون الاولون. من المهاجرين والانصار والذين اتبعوهم. والذين اتبعوهم باحسان رضي الله عنهم ورضوا عنه. ربنا

بيزكي ابو بكر وعمر والصحابة ما قرأتش في القرآن الا تنصروه فقد نصره الله. اذ اخرجه الذين كفروا ثاني اثنين اذ هما - 00:03:40
في الغار اذ يقول لصاحبه لا تحزن ان الله معنا. صاحبه ده ابو بكر الصديق. ابو بكر ربنا منزل اية عن ابو بكر الصديق. ما قرأتيش في

القرآن يا ايها النبي حسبك الله ومن اتبعك من المؤمنين. ان ربنا هيتولى المؤمنين. ما قرأتش في القرآن والذين امنوا وهاجروا
وجاهدوا في سبيل الله. والذي - 00:04:00

فينا اووا ونصروا اولئك هم المؤمنون حقا. دول ابو بكر وعمر دول المهاجرين والانصار اللي انتم بتكفروهم. اللي انتم بتلعنوهم على
السن الرواديب وانتم بتبكوا على مقتل الحسين. ما قرأتش في القرآن للفقراء المهاجرين الذين اخرجوا من ديارهم. واموالهم يبتغون

00:04:20 -
فضلا من الله ورضوانا وينصرون الله ورسوله اولئك هم الصادقون. دول ابو بكر وعمر والذين تبوأوا الدار والايمان من قبلهم دولار كم

مرة في القرآن ربنا اتكلم عن الصحابة ونصر الصحابة وزكى الصحابة وقال ان هو راضي عن الصحابة سبحانه وتعالى عز من قائل
نيجي - 00:04:40

احنا دلوقتي نلعب في الصحابة ونشتم في الصحابة ونسميهم الجبت والطاغوت ونلعن في السيدة عائشة اللي ربنا نزل فيها القرآن
صفحة كاملة في سورة النور. يبرأها ويعظم مكانتها السنة يا جماعة - 00:05:00

رسالة لكل شيعي ولكل سني. ولكل شيعية ولكل سنية. رسالة للامة كلها. سنة النبي عليه الصلاة والسلام عاملة زي قمة جبل. انا لما
باتعب وانا طالع الجبل بتعب لحد ما اوصل للقمة. لو فضلت اكمل بعد ما وصلت للقمة هانزل من الناحية التانية - 00:05:14

سنة النبي اللي بيصيبها لا بيشط كده ولا بيشط كده. لازم بيبقى انسان وسط سنة النبي عليه الصلاة والسلام هي سبب الهداية والنصر.
المسلمين لما عصوا سنة واحدة من سنن النبي وامر واحد من اوامره. في غزوة احد الجيش كله اتهزم - 00:05:30

ومر المسلمين في فتح من الفتوحات الاسلامية اتأخر الفتح. وكانوا محاصرين الكفار قالوا يبقى فيه سنة ضايعة عندنا. اكتشفوا انها
السواك. استعملوا السواك الكفار قالوا ده بيحبوا اسنانهم عشان يقتلونا. سابوا الحصون وفتحت البلد بسبب سنة. معركة هزمنا فيها

اللي هي احد بسبب سنة. ومعركة - 00:05:47
فيها اللي هي الفتح الاسلامي بسبب سنة. السنة دي هي النصر. السنة دي هي العز كان زمان كلمة سنة. عبدالله بن مسعود لما اراد ان

هو يعظم مقام الجماعة قال انها سنة نبيكم. سنة دلوقتي لما بنحب نهون امر نقول سنة افراحنا لازم تبقى على السنة - 00:06:07
احزنا لازم تبقى على السنة. احنا حزانا على ذبح الحسين ابن علي. حزانة على استشهاده. حزانة على اني صبت رسول الله يتعمل معه

كده لو يفصل رقبته عن جسمه حزانة وربنا انتقم له في عاشوراء بعدها. انتقم له من اللي قتلوه سبحانه وتعالى. احنا حزانا على هزا
الشرخ اللي - 00:06:25

الامة من يومها لحد دلوقتي ولم يرأى بالصدع من يومها الى الان. حزانة ولكن هل حزننا ده يخلينا نخالف سنة النبي عليه الصلاة
والسلام ولا بالسنة ونحزن بهدي الله. وان تطيعوه تهتدوا. سنة النبي عليه الصلاة والسلام هي سر الهدى. دي كانت رسالة لكل شيعة

وشيعية. وقلب الواحد - 00:06:45
من الالم على ان احنا بنشوه صورة الاسلام بايدينا. على ان احنا بنحزن ولكن طب ما يحيى ابن زكريا وسيدنا زكريا وسيدنا علي ابن

ابي طالب وسيدنا عثمان اعظم عند الله كل دول من الحسين. طب ما بنحزنش عليهم نفس - 00:07:07
ليه؟ هل في حاجة معينة ناحية الحسين؟ طب ما دول افضل طب ما كنا نحزن على كل دول. ونحزن ازاي حزني يخالف حزن الانبياء
والمرسلين المية واربعة وعشرين الف نبي ورسول وسيدنا محمد عليه الصلاة والسلام. عايزين نعيش للسنة ونعيش بالسنة. يا جماعة
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يا كل شيعي يا كل واحد من اهل - 00:07:22
يا كل واحدة من اهل السنة لازم حجابك يبقى على السنة. زي حجاب امهات المؤمنين. لازم عباداتك تبقى على السنة مش بدع. ولا

اضرحة ولا بدع ولا نألف من دماغنا لازم افراحنا تبقى على السنة. مش باهوائنا. لازم حياتنا تبقى على السنة. كل ما هنرجع لسنة النبي
عليه الصلاة والسلام كل ما هنرجع للنصر والعزة - 00:07:42

والذين معه دول هيبقم كانوا معه في الدنيا على سنته هيبقوا معه في الاخرة في الفردوس الاعلى عايز السنة النبي عليه الصلاة
والسلام كل ما بنخالف السنة كل ما نفسنا من شفاعته الشرب من ايده على الحوض. يوم القيامة. لما ناس ييجوا يهجموا على النبي

عليه الصلاة والسلام يشربوا من ايديه. على الحوض. فالملايكة تطردهم. النبي عليه الصلاة والسلام يقول امتي امتي - 00:08:02
الملايكة تقول له انك لا تدري ما احدثوا بعدك احدثوا. يعني خلف سنتك. يعني خلف هديك يا رسول الله. يبقى مخالفة السنة هيخلي

حلوقنا تتمزق من العطش خمسين الف سنة يوم القيامة. عايزين نشرب من ايد النبي عليه الصلاة والسلام على سنة النبي. جزاكم الله
خيرا. سبحانك اللهم وبحمدك اشهد ان لا اله الا انت - 00:08:22

استغفرك واتوب اليك - 00:08:42
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